
Perrotti: W przyszłości chciałbym wrócić do Boca

News - ASRoma.pl

Diego Perotti udzielił wywiadu dla Super Mitre, w którym mówił między

innymi o swoim powrocie do Boca Juniors.

- Bylem w najbardziej prestiżowym klubie w Argentynie, jednak doznawałem

kontuzji. To nie było piękne doświadczenie, mam bolesne wspomnienia, jednak nikt

nie może powiedzieć, że moja wydajność w Boca była niska. Wróciłem do formy,

gdy przybyłem do Włoch. Oczywiście moim celem jest powrót pewnego dnia do

Argentyny. Jeśli Boca zechce, mam nadzieję móc wziąć rewanż w tych barwach,

których zawsze byłem kibicem. Obecnie jednak myślę tylko o cieszeniu się grą w

Romie. Mam też nadzieję móc wrócić pewnego dnia do drużyny narodowej, choć

wiem, że będzie to trudne. Jest wielu mocnych graczy, ale rozmawiałem z trenerem

Bauzą, powiedział mi, że mnie obserwuje i że jest zadowolony z moich występów.

Paredes?

- Jest bardzo mocnym graczem, ma świetny strzał i jest mocny fizycznie. Będzie grał

w reprezentacji Argentyny, jest bardzo młody.

Tevez w Chinach?

- Nie sądzę, że jest najemnikiem. Dopiero niedawno wrócił do swoich ludzi i jeśli

chciał zmienić otoczenie, był ku temu powód.
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